
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2019-10-21 kl 18.00 Odenvallen, Odensbacken 

 

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Malin Andersson, Mikael Palm, Pernilla 

Tegin, Susanne Wilén & Helena Hiltunen 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. I rummet bredvid har Isabelle Olsson från SISU 

ett projektmöte tillsammans med tjejer från SMÅ/HOIF damlag och SMÅ/HOIF F04/05 i hur tjejer 

väljer att ”stanna kvar” och spela fotboll. 

§2 Godkännande av dagordning och föregående protokoll 

Dagordningen godkänns och några punkter läggs till. Föregående protokoll läses igenom och 

godkänns. 

 

§3 Skrivelser och rapporter 

Tanken är att SMÅ/HOIF damlag och SMÅ/HOIF F04/05 nu arbetar för att bli ett damlag under nästa 

säsong. De är anmälda till en futsalserie för dam och en för F17 under höst/vinter. Det kommer att bli en 

egen ”sektionsavgift” för damlagets spelare, det behöver vara samma avgift, samma försäljningar i laget. 

Vi ska ha ett möte med Isabelle efter att hon haft spelarmötet idag. Sektionsfolk från oss som deltar är 

Susanne, Helena och Malin. Ska ledare vara med också? Tony återkommer om datum efter att han pratat 

med Isabelle.  

Övriga lag behöver se över hur säsongen blir, framförallt pojklagen som Johan S och Jimmy S leder. Möte 

med SMÅ – Gert + ledare inplaneras.  

§5 Ekonomi och försäljning 

Vi har sålt 246 stycken restaurangchansen. Nu säljer vi bingolotto – uppesittarkväll 23 december och 

bingolottokalendrar. Förtjänsten går helt till varje lags kassa. Susanne har delat ut försäljning av 

delikatesskungen. 

§6 Övriga frågor 

- Utvärdering gemensam avslutning 

Överlag mycket bra och trevlig avslutning. Vi fick fin respons från nöjda föräldrar att det återigen var 

fint ordnat. Vi behöver dock strukturera upp lite bättre bemanning kanske så att vi själva lugnt kan få 

delta i att spela fotboll mm.  

-Planering Odencupen 2020 

Vi har inte fått in så många anmälningar än. Vi får skicka ut inbjudan på nytt, det brukar kunna dröja 

innan hela schemat är fullt. Vi har domare till cupen, ett flertal ungdomar har gått utbildning nu i 



oktober. Tony kollar listan för domare för de äldre spelarna. Vi behöver se över vad vi har för 

funktionärer, vi ska som förra året schemalägga när vi från sektionen är på plats mm. I seket ska det 

vara 2 stycken med 1 extra behjälplig. Vi ska kolla upp vilka vi har som frivilliga funktionärer i seket. 

Efter varje dag/kväll behöver vi se till att bemanning finns vid städning. Efter succé från förra gången 

ska vi grilla hamburgare alla dagarna, Robert och Mats ska tillfrågas om de kan grilla igen. Inhandling 

för detta gör Martina och Johan. Vi önskar ha en fotovägg – en banderoll med texten ”Odencupen” 

för att fotografera alla lagen under den, Micke kollar upp detta. Vi diskuterar om vi ska sälja lotter 

och fina priser, Jenny har en fin idé på pris. En vägskylt ute vid vägen behöver kanske sättas upp för 

att folk ska hitta bättre? Helena ska be Marko uppdatera hemsidan angående Odencupen.  

Jenny lyfter idén om ledarutbildningar för våra äldsta ungdomsspelare? ”Inget vi hinner diskutera nu 

men vi ska ha det som en parantes i våra huvuden.”  

 

§7 Nästa möte 

Måndag den 18/11 kl 18.15 på Odenvallen.  

§9 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


